
地產代理資格考試（筆試應考模式）考試時間表----2022年 7月-9月 

Estate Agents Qualifying Examination Timetable (Paper-based Examination) ---- Jul - Sep 2022 
 

考試場次編號 
考試日期 

(日／月／年) 
考試時間 

開始接受 

報名日期 

(日／月／年)  

郵遞報名 

截止日期 

 (日／月／年)  

網上報名 

截止日期 

 (日／月／年)  

截止申請 

更改試題語文日期 

（須付行政費） 

Examination 

Session Code 

Examination Date 

(DD/MM/YYYY) 

Examination 

Time 

Start of 

Registration 

(DD/MM/YYYY) 

Close of Registration 

by Post 

(DD/MM/YYYY) 

Close of Online 

Registration 

(DD/MM/YYYY) 

Close of Changing 

question language 

(Administration fee 

payable) 

(DD/MM/YYYY) 

P71160822 
16/08/2022 

(星期二 Tuesday) 

02:30PM - 

05:30PM 
12/07/2022 26/07/2022 

FULL 

02/08/2022 
02/08/2022 

開始接受報名日期：當天上午 9 時正開始。  Start of Registration: Commencing at 9 a.m. on the relevant date.  

2022年 1月 1日之後舉行的筆試模式的地產代理資格考試的報名方法將不接受親身／委託他人代為報名，並會更改為只接受網上報名及郵遞報名。 

Registration methods for the paper-based Estate Agents Qualifying Examination scheduled after 1 January 2022 will NOT accept registration in person or by a representative 

and will be revised to accept only online registration and by post registration. 

 

現時報名安排詳情：考試名額均以先到先得的方法分配。 

郵遞報名：只受理郵戳日期在報名期限內並在報名期限內收到的報考申請。沒有註明考試場次編號的表格，將不獲處理。 

 

Details of the current registration arrangements: Examination seats are allocated on a first-come-first-served basis. 

For postal applications, only those with postmark dates within the registration period and received within the registration period will be processed. Entry forms without stating 

Examination Session Code will NOT be processed.   

 

 

 

 

 

更新日期 Last Updated：26/7/2022 


